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To: 5.1.2 IEE @minvws.nl]
)From: 5.1.2e

Sent: Fri 9/25/2020 12:47:58 PM

Subject: RE: Paternotte Vraag 46.

Received: Fri 9/25/2020 12:47:59 PM

Akkoord.

Lijkt
mii

zo genuanceerd.
Grt

ver:ICE EEE ins i

Verzonden: vrijdag 25 september 2020 12:20

) <BEREECEIN @ minvws.nl>; 5.1.2e ) <BRERREEE @minvws.nl>

) <BREIEEEIN @ minvws.nl>; 5.1.2e ) <BEAE eminvws.nl>; [|TGTGIEIEEN)

Onderwerp: RE: Paternotte Vraag 46.

Excuus, nogmaals IW was niet akkoord. Met deze versie zijn ze wel akkoord... jullie ook? Vervolgens willen ze alle

kamervragen hebben om te checken, dus kamervragen gaan denk ik niet uit vandaag.

Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)

van:IESE-BEXEDN0 ninvws o>
Datum: vrijdag 25 sep. 2020 9:50 AM

Aan: ) minvws.nl>, 5.1.2e ) @minvws.nl>

minvws.nl>, 5.1.2e D minvws.nl>, [|TNE

Onderwerp: RE: Paternotte Vraag 46.

Ja akkoord

Met vriendelijke groet,

Secretariaaqt:



204800

@minvws.nl>

@minvws.nl>; 5.1.2e )

@minvws.nl>; 5.1.2e ) <BEAE]

@minvws.nl>

@minvws.nl>;

@minvws.nl>

Onderwerp: RE: Paternotte Vraag 46.

Dag allen,

Is dit antwoord voor jullie akkoord?

Vraag: Indien de intentie altijd was om de teststraat enkel als proef voor een klein deel van de reizigers aan te merken, waarom is

er dan voor gekozen om dit tijdens de persconferentie op 6 augustus niet te vermelden

@minvws.nl>

CC: 5

Onderwerp: RE: Paternotte Vraag 46.

Akkoord. Stem je hem ook nog even af met [&W?

Met vriendeljke groet,

fo Sau
Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)



204800

vou:INCE)SEEnis i>
Datum: vrijdag 25 sep. 2020 8:20 AM

@minvws.nl>
mins ol. CEE MEKEE wins oi.IEEJERI minvws.nl>

Onderwerp: RE: Paternotte Vraag 46.

Dag beiden,

Gelet op het debat gisteravond van I&W zou ik er dit van maken. Ik hoor graag jullie aanvullingen/akkoord.

zou jij het dan na akkoord kunnen aanpassen in de kamervragen en doorzetten, zodat ze snel naar de Kamer kunnen?

Ze heeft gelukkig aangegeven dat Paternotte de vragen binnenkort ontvangt.

buiten verzoek

Vraag: Indien de intentie altijd was om de teststraat enkel als proef voor een klein deel van de reizigers aan te merken, waarom is

er dan voor gekozen om dit tijdens de persconferentie op 6 augustus niet te vermelden?

Uit het debat gisteravond:

Dan heeft de heer Paternotte nog een vraag gesteld. Zijn vraag was: wanneer had ik kunnen vernemen dat de teststraat op

Schiphol een proef betreft? Ik zal het zo letterlijk mogelijk hier voorlezen. Eind juli adviseerde het OMT om een studie te starten

naar het testen van mensen zonder klachten zoals reizigers op Schiphol. Het kabinet heeft uw Kamer op 31 juli laten weten dat

het gelet op dit OMT-advies een aantal stappen zou zetten, waaronder deze testen inzetten in een vrijwillige steekproefsgewijze

setting, bijvoorbeeld op Schiphol. Naar aanleiding van dit onderzoek zou het bekijken of het wenselijk is om dit grootschaliger in

te voeren. De intentie was er om op te schalen, maar aangezien in de afgelopen periode bekend is geworden dat de

testcapaciteit onder druk staat, heeft mijn collega toen besloten dat het niet verstandig was om verder op te schalen. Op 14

september heeft het OMT ook nog geadviseerd over groepen die belangrijk zijn om te testen. Daarin zijn reizigers niet als

hoogste prioriteit aangemerkt. Dit advies is overgenomen in de brief van 18 september. Ik begrijp dat de heer Paternotte

hierover ook al schriftelijke vragen heeft gesteld aan de collega van VWS. De antwoorden daarop ontvangt hij binnenkort.

T:

Es minvws.nl

van: INECEECEI)<BEXEDM© invws o>
Verzonden: donderdag 24 september 2020 22:32

aan:IEE)EEEo invws ni; SEE)BERET© minvws.ni>
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Onderwerp: RE: proef teststraat

Doen we!

Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)

von: INCEECIN)“SREKENviv i>
Datum: donderdag 24 sep. 2020 10:11 PM

a:

ITEC
minvws.ot>. IEEREKETI)SEE0 winvvis.il>

Kopie: 5.1.2e ) minvws.nl>

Onderwerp: RE: proefteststraat

HoEE

Antwoord op vraag 46 lijkt beetje scheef te klinken tov antwgord dat we net voor het debat hebben gedicht. Ik snap hem

wel, maar lijkt me toch goed vraag 46 morgen (met tekst v ometeen in de hand) nog even aan te scherpen en

even apart met I&W te wisselen.

Ik heb ERE or al even over geinformeerd.

Met vriendelijke groet,

Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)

van: [IEXFTSN)ERED0 minvws i>
Datum: donderdag 24 sep. 2020 9:37 PM

Ann:EERE) SKE 0.01,ECE) SEKETI inv
Onderwerp: RE: proefteststraat

Ik heb I&W de tekst gemaild. Ze hebben nu weer een iets nieuwere versie gemaakt. Zie bijlage



204800

@ minvws.nl

van: IEEEEDNNEEE© minvws i>
Verzonden: donderdag 24 september 2020 21:35

Aan:[NEERFTN<BEXERN© minvws ni>; SIE) BEEETI© invws.nl>
Onderwerp: RE: proef teststraat

Antwoord klinkt mij goed in de oren. Kanje passage uit brief van 6 augustus nog even aan mij appen cq [&W er op

wijzen (71) konden hem in brief met vinden)

Met vriendelijke groet,

 —
Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)

Datum: donderdag 24 sep. 2020 9:29 PM

Onderwerp: FW: proefteststraat

Verzonden: donderdag 24 september 2020 21:19

Aan: 5.1.2e @minienw.nl>

CC: 5.1.2e A @minvws.nl>

Onderwerp: proef teststraat


